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Trafikudvalget har i brev af 30. maj 2008 stillet mig følgende spørgsmål 754 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. 754: 

 

"Hvorledes ser ministeren den gevinst, som DSB S-tog motiverede deres  

anmodning om ministeriets accept af køreplansændringen med, i forhold til de  

mange beskrivelser af og henvendelser om de problemer, ændringen giver for  

lokalområdet, beboere og virksomheder omkring Kildedal Station?" 

 

Svar: 

 

Jeg er meget opmærksom på, hvordan betjeningen med den kollektive trafik 

påvirker lokalområder, og jeg har derfor også været meget lyttende overfor de 

argumenter, som har været fremført i denne sag. 

 

Jeg har bl.a. afholdt møde med 1. viceborgmesteren for Egedal Kommune samt 

Oticons direktør vedrørende betjeningen af Kildedal, og jeg vil igen henvise til, 

at jeg på længere sigt ser positivt på muligheden for at genoverveje betjeningen 

af Kildedal Station. 

 

Samtidigt vil jeg gerne beklage den ulejlighed, som enkelte passagerer på Kil-

dedal Station måtte opleve.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Carina Christensen 
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